
De vuurwerkbranche is gebaat bij het bestrijden van de handel in illegaal vuurwerk. Het afsteken van 

illegaal (knal)vuurwerk zorgt soms al maanden voor de jaarwisseling voor overlast en schade. Deze 

overlast en schade wordt door de minder goed geïnformeerde inwoner van Nederland toegeschreven 

aan de legale vuurwerkverkooppunten. 

Het is dan ook goed om dat de overheid zich inzet om te komen met maatregelen die de handel in 

illegaal vuurwerk zo veel mogelijk beperkt. 

In de voorliggende AMvB gaat het om een proef met een termijn van 5 jaar welke zich beperkt tot de 

Benelux. Deze beperking, tot de Benelux, is dan ook gelijk een van de grootste manco’s van de opzet.  

Wanneer we kijken naar de a)omst van de ar*kelen die de overlast en schade veroorzaken dan zijn 

deze niet a)oms*g uit de Benelux. 

De uitkomsten van de proef zijn dan naar mijn mening voorspelbaar wat na beëindiging van de proef 

geen invoering in Europees verband zal opleveren. Ik verwacht dat na 5 jaar andere maatregelen 

getroffen gaan worden om de handel in illegaal vuurwerk tegen te gaan. 

Het is wenselijk om in Europees verband te komen met maatregelen die de handel in illegaal 

vuurwerk tegengaan. Aan de hand van de in beslag genomen par*jen illegaal vuurwerk is vast te 

stellen waar deze par*jen vandaan komen (welke producent) het ligt dan voor de hand om deze 

par*jen rechtstreeks aan te pakken. Deze aanpak zal, door de beperking tot de Benelux, plaats 

moeten vinden naast de invoering van de  pyro-pas. 

Opmerkingen en vragen: 

- Er zijn importeurs die zelf geen toepassingsvergunning hebben maar wel handelen in de in de pyro-

pas aangegeven pyrotechnische ar*kelen. Er moet dus een oplossing komen voor de inkoop door 

importeurs; 

- Wat is de gedachtegang achter het beperken van de geldigheid van de toepassingsvergunning? 

- Het voorstel ziet op controle van de koper door de verkoper. Een illegale handelaar hee4 geen baat 

bij het checken van de gegevens op de pyro-pas. Een wederzijdse check tussen koper en verkoper 

gee4 de koper ook zekerheid dat de verkoper zich aan de regels houdt; 

- Verkoop van bepaalde soorten professioneel vuurwerk zal vanuit de Benelux naar een Nederlandse 

par*j niet meer mogelijk zijn omdat de opslag van dit soort vuurwerk in Nederland niet meer 

vergunbaar is sinds de invoering van het Vuurwerkbesluit. De toepassingshouders zijn dan verplicht 

via een (bijvoorbeeld) Duitse firma het vuurwerk op te slaan en vanuit Duitsland dan naar Nederland 

te vervoeren t.b.v. het af te steken evenement. Dit betekend een beperking van het 

vrijhandelsverkeer binnen de Benelux. 

Kort de proefperiode in tot 1 of 2 jaar en ga in de tussenliggende periode, in Europees verband, aan 

de slag met het beperken van de illegale handel door het aanpakken van de producenten (de 

producenten zijn zoals vermeld te herleiden aan  de in beslag genomen ar*kelen). 

Het voornamelijk Nederlandse probleem met illegaal vuurwerk hee4 op korte termijn maatregelen 

nodig en niet pas na een periode van 5 jaar. 

Zoals is gebleken is het verbieden van legaal siervuurwerk niet de oplossing. In de 2 coronajaren is er 

sprake geweest van een enorme groei van handel in illegaal vuurwerk, de handhaving is niet mogelijk 

en de schade is in veel gemeenten nooit hoger geweest dan in de twee jaren waarin het  afsteken van 

legaal siervuurwerk verboden was.     
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